
Zápis ze schůzky sdružení rodičů a přátel školy 
Datum | čas 3. 9. 2024 v 16:00 | Schůzku svolal Jan Vaněk 

Účastníci 

Seznam účastníků – viz prezenční listina; maximální počet účastníků = 18; přítomný počet účastníků = 14 

Úvodní slovo předsedy SRPŠ Jana Vaňka 

Seznámení s programem schůzky a úvodní slovo p. Vaňka.  

Program: 

1. úvodní slovo předsedy SRPŠ  
2. úvodní slovo ředitelky školy 
3. čerpání rozpočtu ve školním roce 2023/2024, zůstatek k převedení 
4. návrh rozpočtu a čerpání pro školní rok 2024/2025 a příspěvek do fondu SRPŠ 
5. slavnostní otevření hřiště - středa 11. 9. 2024 
6. Food Festival - sobota 21. 9. 2024 - organizace, informace 
7. další podněty k řešení 

Úvodní slovo ředitelky školy 

Škola má ve školním roce 2024/2025 zapsaných 645 žáků v běžných i Montessori třídách/650 žáků je 
maximální kapacita. 

Došlo k personálním změnám pedagogických i dalších pracovníků školy. Běžné třídy mají 56 
pedagogických pracovníků, od září nastoupili noví učitelé. K dispozici je 16 asistentů pedagogů, 6 
vychovatelek, 3 speciální pedagogové. Dvě paní učitelky nadále vyučují češtinu pro ukrajinské děti. 

O prázdninách škola organizovala letní prázdninový pobyt a příměstský tábor. 

V budově 2. stupně proběhly opravy odpadů a rekonstrukce osvětlení. O podzimních prázdninách 
proběhne malování interiérů. 

Novinkou v tomto školním roce je přípravná třída pro děti, které dostaly odklad povinné školní docházky. 
Kapacita této třídy je 15 budoucích prvňáčků. 

Ve středu 11. 9. 2024 proběhne slavnostní otevření nově zrekonstruovaného hřiště. 

Škola nadále využívá dotační programy – MŠMT – Operační program Jan Amos Komenský a dále dotace 
z města Liberec. 

Školy v přírodě – v případě zájmů jednotlivých třídních učitelů, dětí a rodičů, škola tuto aktivitu podpoří. 

V rámci listopadových třídních schůzek proběhnou volby do Školské rady. 

Paní ředitelka zmínila, že podala námitky k novému územnímu plánu Lidové sady, kde se plánuje otočka 
tramvaje, která by měla vést ulicí Šamánková. Stavba kolejí by také znamenala zabrání části zahrady před 
1. stupněm. A v případě realizace by se významně zhoršila bezpečnostní situace pro žáky. 

Další námitku podala paní ředitelka k projektu Revitalizace zahrady před 1. stupněm, kdy architektka má 
v plánu otevřít zahradu jako průchozí i pro veřejnost. Opět by se velmi zhoršila bezpečnosti dětí. Další 
jednání by mohlo být již veřejné i za účasti rodičů, kteří by se k této situaci měli také vyjádřit. 



Ředitelské volno – navazuje na podzimní prázdniny – 31.10. a 1.11.2024 – využije se pro malování na 2. 
stupni. 

Další třídní schůzky – 19. 11. 2024 – proběhnou i volby do Školské rady 

Březen a duben 2025 – tripartitní schůzky (v dubnu již neproběhnou klasické třídní schůzky) 

Plavání pro 2. a 3. třídy – výuka plavání pokračuje – zabezpečeno v Liberci a v Turnově 

Harmonizační pobyt 6. tříd – týden od 23. 9. 2024; problém s účastí v 6.A 

Lyžařský výcvik – v plánu pro 7. ročníky 

 

Čerpání rozpočtu 2022/2023, zůstatek k převedení  

Paní Burianová před schůzkou připravila podklady o příjmech a výdajích v uplynulém školním roce 
2023/2024. Tabulka vyúčtování je přílohou tohoto zápisu. 

 

Zůstatek k 31. 8. 2023 = 21 828,40 Kč 

Příjmy (příspěvky) za školní rok 2023/2024 = 174 250 Kč 

Celkové příjmy = 196 078,40 

Celkové výdaje = 134 051,12 Kč 

Zůstatek k 31. 8. 2024 = 62 027,28 a tedy i převod do období 2024/2025  

 

Návrh rozpočtu a čerpání pro školní rok 2024/2025, výše příspěvku pro tento školní rok 

Vedení školy představilo plénu SRPŠ návrh čerpání rozpočtu pro školní rok 2022/2023. Je přílohou tohoto 
zápisu. 

Počet dětí z běžných tříd = 415 žáků; odhadujeme, že se podaří vybrat cca 180 000 Kč (tedy zaplatí cca 360 
žáků) 

Výše příspěvku byla plénem SRPŠ odsouhlasena na částku minimálně 500 Kč/1 žák.  Je tedy možné 
uhradit jako příspěvek do fondu SRPŠ částku vyšší. Opět je možné hradit ve 2 částkách – v září 2024 a 
v lednu/únoru 2025. Rodiče můžou zaslat na účet SRPŠ – 980914309/0800 s uvedením jména dítěte a třídy. 
Nebo v hotovosti příspěvky vybírají třídní učitelé. 

 

Zůstatek k 31. 8. 2024 = 62 027,28 Kč 

Předpokládaný příjem = 180 000 Kč 

K čerpání ve školním roce = cca 242 027,28 Kč 

Předpokládané výdaje = 234 100 Kč 

 

Proběhlo hlasování o schválení rozpočtu a jeho čerpání na školní rok 2024/2025: 

Pro variantu ANO, souhlasím s předloženým návrhem, hlasovalo 14 přítomných. 

Pro variantu NE, nesouhlasím s předloženým návrhem, nehlasoval nikdo. 

Hlasování se nikdo nezdržel. 

Plénum SRPŠ tak jednomyslně odsouhlasilo rozpočet a jeho čerpání na školní rok 2024/2025. 



Čerpání rozpočtu, stejně tak výši vybraných příspěvků budeme pravidelně sledovat.  

 

Slavnostní otevření zrekonstruovaného hřiště – středa 11. 9. 2024 od 16:00 

Slavnostní otevření zrekonstruovaného hřiště proběhne ve středu 11.9.2024 od 16:00 h. Kromě jiného 
programu proběhne volejbalový turnaj mezi týmy rodičů a učitelů. 

Další aktivity pro děti i rodiče – střelba na koš, skok do dálky, parkur, lukostřelba. 

 

Food Festival  

Food Festival se uskuteční v sobotu 21. 9.2024 od 9:00 do 12:00 v zahradě před 1. stupněm. Zajištěny jsou 
prodejní stánky, elektrické přípojky. Bude postaven i školní párty stan. Smyslem Food Festivalu je 
neformální, komunitní setkání žáků, rodičů a učitelů. 

Doprovodný program: 

 9:30 - vystoupení https://www.skippiesliberec.cz/ - dětí bude vystupovat cca 13 - vystoupení cca 5 
minut  

 10:00 - první vystoupení TŠ Altadance  - jeden pár  
 10:30 - druhé vystoupení TŠ Altadance - jeden pár  
 11:00 - Caporeira - vystoupení cca 10 minut  - cca 10 dětí  
 11:30 – vystoupení – skotské tance (+ workshop pro zájemce) 

S organizací FF pomáhá i tento rok Školní parlament za pomoci paní Bělohradské.  

Zároveň velice děkujeme paní Adéle Klímové (třídní důvěrník 6.A) za zajištění doprovodného programu! 
Všem vystupujícím dětem budou rozdány „školní peníze“ v hodnotě 50 Kč, které děti můžou uplatnit na 
jakémkoli stánku. Za návrh bankovek děkujeme Pepovi Vaňkovi z 5.B. 

 
Na pronájem stánků budou v tomto roce použity ušetřené finanční prostředky z minulého školního roku. 
Důvěrníci ve svých třídách a ve spolupráci s třídními učiteli domluví vhodný prodejní sortiment a nutné 
přípravy pro jednotlivé stánky. 

Další podněty a diskuze 

Plénum SRPŠ se domluvilo, že i v případě, že dubnové třídní schůzky nebudou, SRPŠ se sejde, aby se před 
koncem školního roku dořešily všechny záležitosti, které se běžně v dubnu řeší. 

 

Další schůzka 

Další schůzka pléna SRPŠ proběhne v listopadu – 19. 11. 2024. Pozvánka bude zaslána na hromadnou 
adresu. 

 



Důvěrníci mezi sebou komunikuji v rámci hromadné adresy duvernici.srps@zs5kveten.cz 

E-mailová adresa SRPŠ – srps@zs5kveten.cz (není denně kontrolována) 

 

 

Zápis ověřil a schválil: Jan Vaněk (předseda SRPŠ a zástupce za 5.B) 

 

Zápis provedla: Štěpánka Bacílková (místopředsedkyně SRPŠ a zástupce za 8. B)  

 

PŘÍLOHY ZÁPISU: 

- Příloha č. 1 – prezenční listina – seznam zástupců jednotlivých tříd 
- Příloha č. 2 – čerpání rozpočtu pro školní rok 2023/2024 
- Příloha č. 3 – návrh rozpočtu pro školní rok 2024/2025 


